
Protokół Nr 23/20

z  posiedzenia  on-line  Komisji  Spraw Społecznych,  które  odbyło  się  w  dniu  2  grudnia
2020r. o godz. 8,30.

Posiedzeniu przewodniczył Pan Piotr Duraj – Przewodniczący ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1)

Radni zostali skutecznie powiadomieni o terminie Komisji.

Porządek obrad :
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu nr 22/20 z dnia 30 listopada 2020r. 
3.  Omówienie i  zaopiniowanie  projektu budżetu miasta Pabianic  na 2021r.  w zakresie
Wydziału Spraw Obywatelskich.
4.  Omówienie i  zaopiniowanie  projektu budżetu miasta Pabianic  na 2021r.  w zakresie
Urzędu Stanu Cywilnego.
5.  Omówienie i  zaopiniowanie  projektu budżetu miasta Pabianic  na 2021r.  w zakresie
Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Informacji Niejawnych.
6. Omówienie i  zaopiniowanie  projektu budżetu miasta Pabianic  na 2021r.  w zakresie
Zespołu ds promocji Miasta.
7. Omówienie i  zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic  na 2021r.  w zakresie
Straży Miejskiej.
8. Omówienie i  zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic  na 2021r.  w zakresie
Wydziału Spraw Społecznych i Gospodarczych.
9. Omówienie i  zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic  na 2021r.  w zakresie
Żłobka Miejskiego.
10. Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2021r. w zakresie
Miejskiego Centrum Pomocy Społecznej.
11. Sprawy różne.

Ad.1
Przewodniczący Komisji Pan Piotr Duraj (dalej: Przewodniczący Komisji) przywitał radnych
i  zaproszonych  gości,  którzy  dołączyli  do  posiedzenia  on-line  KSS.  Odczytał  listę
obecności radnych, którzy są członkami KSS, radny Piotr Różycki nieobecny.

Do porządku obrad nie było uwag (zał. nr 2). Porządek przyjęto.

Ad. 2
Przyjęcie 

Ad. 3
Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2021r. w zakresie
Wydziału Spraw Obywatelskich. Projekt budżetu miasta na 2021r. (zał nr 3).

Projekt budżetu miasta Pabianic na 2021r.  został  udostępniony radnym w trybie
Elektronicznego Obiegu Dokumentów (EOD), jak również został wysłane na pocztę e-mail
do każdego radnego. Wszyscy radni mogli zapoznać się z jego treścią.
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Przewodniczący  Komisji  poprosił  o  krótkie  zreferowanie  projektu  budżetu
przez przedstawicieli wydziałów i jednostek.

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich Pan Wojciech Poros  (dalej: Naczelnik WSO):
w projekcie  budżetu  WSO na 2021r.  w dziale  751,  rozdział  75101 dotacja  na zadanie
zlecone na prowadzenie i  aktualizację stałego rejestru wyborców, kwota  12.720,00 zł,
podzielona na 3 paragrafy: - 4210 zakup materiałów i wyposażenia, - 4270 zakup usług
remontowych, - 4300 zakup usług pozostałych.

Wobec braku pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie.
Przewodniczący Komisji  odczytał  imiona i  nazwiska  radnych,  członków Komisji,  którzy
kolejno oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne (zał. nr 4): za pozytywnym zaopiniowaniem projektu budżetu
– 8, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad 4
Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2021r. w zakresie
Urzędu Stanu Cywilnego

Sekretarz Miasta Pan Paweł Rózga (dalej: Sekretarz Miasta): zadania realizowane
przez USC należą do grupy zadań zleconych i na ten cel otrzymujemy środki z Urzędu
Wojewódzkiego. W tej grupie zadań zleconych są również zadania w ramach Wydziału
Zarządzania Kryzysowego i  Informacji  Niejawnych oraz Wydziału Spraw Obywatelskich
w zakresie  dowodów osobistych  i  ewidencji  ludności.  Łącznie  na te  3 podmioty,  które
realizują zadania zlecone to jest kwota 808.625,00 zł. Środki są uzupełniane w ciągu roku
według miernika wykonanych zadań. Sami nie wyodrębniamy budżetu na realizacje zadań
USC. Kilka danych statystycznych:
Dane statystyczne urodzeń, małżeństw i zgonów zarejestrowanych w USC w Pabianicach:
Liczba zgonów listopad 2019 r. - 73
Liczba zgonów listopad 2020 r. - 215

Liczba zgonów w 2019 r. -1083
Liczba zgonów w 2020 r.- 1257 ( do 30.11.2020)

Liczba urodzeń listopad 2029 r. -63
Liczba urodzeń listopad 2020 r.- 38 (do 30.11.2020)

Liczba urodzeń w 2019 r. -785
Liczba urodzeń w 2020 r.- 708 ( do 30.11.2020)

Liczba małżeństw 2019 r. -  381
Liczba małżeństw 2020 r. - 279 ( do 30.11.2020)

Wobec braku pytań, Przewodniczy zarządził głosowanie.
Przewodniczący Komisji  odczytał  imiona i  nazwiska  radnych,  członków Komisji,  którzy
kolejno oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne (zał. nr 5): za pozytywnym zaopiniowaniem projektu budżetu
– 8, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.
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Ad. 5
Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2021r. w zakresie
Wydziału Zarządzania Kryzysowego i Informacji Niejawnych

Wydział Zarządzania Kryzysowego Pan Daniel Duraj: w projekcie planu na 2021
kwotę  132.850,00 z  czego 122.500,00 zł  dotacja  celowa na OSP Pabianice,  1.000 zł
kwota na paliwo do agregatu prądotwórczego, 4.000 zł koszty eksploatacyjne agregatu:
serwis,  naprawy,  przegląd  techniczny  przyczepki  na  której  jest  agregat,  350  zł  akcja
kurierska  jako  zadanie  zlecone  z  adm.  rządowej,  5.000  zł  wypłata  świadczenia
rekompensującego  dla  żołnierzy,  którzy  uczestniczą  w  ćwiczeniach  rotacyjnych,
te pieniądze otrzymujemy z powrotem z Wojewódzkiego Sztabu Wojskowego.

Wobec braku pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie.
Przewodniczący Komisji  odczytał  imiona i  nazwiska  radnych,  członków Komisji,  którzy
kolejno oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne (zał. nr 6): za pozytywnym zaopiniowaniem projektu budżetu
– 8, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 6
Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2021r. w zakresie
Zespołu ds. promocji Miasta

Sekretarz  Miasta:  budżet  Zespołu  ds.  promocji  miasta  jest  umiejscowiony
w Kancelarii  Prezydenta  Miasta,  ze  względu  na  konieczne  oszczędności  został
ograniczony do absolutnego minimum tj. 50 tysięcy zł. To czy imprezy się odbędą zależy
od dalszego rozwoju sytuacji w związku z pandemią i dalsze decyzje zależne od tego.

Wobec braku pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie.
Przewodniczący Komisji  odczytał  imiona i  nazwiska  radnych,  członków Komisji,  którzy
kolejno oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne (zał. nr 7): za pozytywnym zaopiniowaniem projektu budżetu
– 7, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 7
Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2021r. w zakresie
Straży Miejskiej

Komendant  Straży  Miejskiej  Tomasz  Makrocki:  budżet  na  rok  2021r.  został
przewidziany  w  kwocie  2.015.000,00  zł.  Wydatki  statutowe  przewidziane  na  poziomie
196 tysięcy,  to  są  wydatki  związane  z  naszą  działalnością  paliwo  i  inne  związane
z obsługą, najwyższy wskaźnik to wynagrodzenia i pochodne 1.778.000,00 zł, świadczenia
na rzecz osób fizycznych  40 tysięcy zł.  Budżet  okrojony o około 200 tysięcy z uwagi
na sytuację.

Wobec braku pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie.
Przewodniczący Komisji  odczytał  imiona i  nazwiska  radnych,  członków Komisji,  którzy
kolejno oddawali głos.
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Głosowanie jawne imienne (zał. nr 8): za pozytywnym zaopiniowaniem projektu budżetu
– 8, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 8
Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2021r. w zakresie
Wydziału Spraw Społecznych i Gospodarczych 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Gospodarczych Pani Monika Szewczyk
(dalej:  Naczelnik  WSSiG): budżet  wynosi  2.630.000,00  zł.  Największa  koszt  wota  to
piecza zastępcza:  1.495.000,00  zł,  korkowe  600  tysięcy  zł  na  realizacje  miejskich
programów  profilaktycznych  i  przetarg,  ponieważ  musimy  wyłonić  kancelarię
komorniczą (nowa  zmiana  w  ustawie),  bieżące  wydatki  związane  z  opracowaniem
diagnozy  i  strategii  problemów  społecznych  61  tysięcy  zł.  To  najważniejsze,  proszę
o ewentualne pytania

Wobec braku pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie.
Przewodniczący Komisji  odczytał  imiona i  nazwiska  radnych,  członków Komisji,  którzy
kolejno oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne (zał. nr 9): za pozytywnym zaopiniowaniem projektu budżetu
– 8, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 9
Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2021r. w zakresie
Żłobka Miejskiego

Dyrektora  Żłobka  Miejskiego  Pani  Wioletta  Winiarska  (dalej:  Dyrektor  Żłobka):
budżet  na  2021 to  dochody i  wydatki:  dochody ogółem 605.133,00 zł,  w  tym  wpływy
za pobyt  stały  dzieci  (czesne),  451.513,00  zł,  wpływy  za  wyżywienie  153.125,00  zł,
wydatki: ogólnie 3.500.000,00 kwota dopisać, bo nie zrozumiałam, w tym wynagrodzenia
i pochodne kwota 2.998.706,00 zł wg nowej płacy minimalnej, wydatki statutowe to kwota
492.844,00 zł, w tym opłaty stałe za energię, wodę, gaz, ścieki, usługi telekomunikacyjne,
zakup materiałów i  wyposażeń  na kwotę  28.987,00 zł  i  zakup usług  remontowych  na
kwotę 7 tysięcy zł.

Radna Bożenna Kozłowska: ile dzieci przewidujecie w przyszłym roku w Żłobku? Ile jest
teraz zapisane?

Dyrektor  Żłobka:  zgodnie  ze  statutem,  obie  placówki  żłobka  przyjmują  po  100  dzieci,
frekwencja jest obecnie bardzo duża. Obecnie jest zapisanych łącznie 191 dzieci.

Wobec braku dalszych pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie.
Przewodniczący Komisji  odczytał  imiona i  nazwiska  radnych,  członków Komisji,  którzy
kolejno oddawali głos.

Głosowanie jawne imienne (zał. nr 10): za pozytywnym zaopiniowaniem projektu budżetu
– 8, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.
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Ad. 10
Omówienie i zaopiniowanie projektu budżetu miasta Pabianic na 2021r. w zakresie
Miejskiego Centrum Pomocy Społecznej

Naczelnik  WSSiG:  budżet  MCPS to  14 mln  zł.  Składają  się  na  nią:  utrzymanie
ośrodków  (Centrum  Seniora,  Dzienny  Ośrodek  Adaptacyjny,  Placówka  Wsparcia
Dziennego),  usługi  opiekuńcze  w  kwocie  1,4  mln  zł,  asystenci  rodziny  i  newralgiczna
kwota to niedoszacowane DPS-y. Koszt jednego uczestnika w DPS to kwota 3.950 zł.,
a ta kwota wzrośnie, bo co roku wzrasta, na ten moment mamy 200 osób, tu może być
największy problem.

Radna Małgorzata Grabarz: jaka kwota jest przewidziana w budżecie na 2021r. w MCPS
na  wsparcie  i  opiekunów osób  niepełnosprawnych  i  potrzebujących?  Chodzi  o  usługi
opiekuńcze i na ile osób jest przeznaczona? Ilu jest asystentów przewidzianych na 2021r
i czy mają ustalony limit godzin na miesiąc?

Naczelnik WSSiG: kwota 1,4 mln zł.  Ustalę, na ile osób jest przeznaczona. Asytentów
jest 10, oni są na etacie normalnie.

Radna Bożenna Kozłowska: koszt jednego podopiecznego DPS to kwota 3.950 zł. Jaki
jest  procentowy udział  rodziny w pokrywaniue kosztów pensjonariusza i  czy jest  jakiś
monitornig tego ze strony urzędu? Czy rodziny 100%-wo uczestniczą w tym procesie?

Naczelnik WSSiG: my średnio liczymy 3 tysiące zł. Przeprowadzamy, zgodnie z ustawą
wywiad,  więc jest to dośc szczegółowo monitorowane. Rodziny uczestniczą. Natomiast
co do udziału procentowego, muszę poprosić ksiegowego w MCPS i odpowiem później.

Radna Iwona Marczak: czego dotyczy pomoc w zakresie dożywiania, kwota prawie 440
tysięcy zł, szkoły są zamkniete, jak ta pomoc obecnie w okresie pandemii wygląda?

Naczelnik  WSSiG:  to  jest  program  rządowy,  w  którym  bierzemy  udział,  oscylujemy,
że koszt razem z naszym wkładem własnym to około 400 tysięcy zł., natomiast nie mamy
jeszcze wytycznych, jak to ma wyglądać.

Radna Bożenna Kozłowska: kogo dotyczy to dożywianie?

Naczelnik WSSiG: dzieci z rodzin najuboższych.

Radna Iwona Marczak: jeśli to dotyczy dzieci, to jak ta pomoc jest obecnie realizowana?

Naczelnik WSSIG: wiem, że te obiady powinny być wydawane, być może jest wydawana
decyzka i rodzice otrzymuja środki na to, ale dopytam o szczegóły i odpowiem, bo nie
chciałabym wprowadzać w błąd.

Radna Bożenna Kozłowska: ja uściślę pytanie, czy te obiady są wydawane, czy ta forma
pomocy w tym roku nie funkcjonuje w czasie pandemii?
Wobec braku dalszych pytań, Przewodniczący zarządził głosowanie.
Przewodniczący Komisji  odczytał  imiona i  nazwiska  radnych,  członków Komisji,  którzy
kolejno oddawali głos.
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Głosowanie jawne imienne (zał. nr 11): za pozytywnym zaopiniowaniem projektu budżetu
– 8, przeciw - 0, wstrzymało się - 0. Zaopiniowano pozytywnie.

- opinia Komisji dot. projektu budżetu na 2021r. (zał. nr 12)

Ad. 11
Sprawy różne. 
Nie było.

Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 9,15.

Protokołowała:                        Przewodniczył:

    Magdalena Witkowska                                                                    Piotr Duraj 
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